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Styrelseprotokoll nr 5, 2022-05-11 på Senioren 
 
Närvarande  Delges även 
Anita Berg  Conny Jönsson 
Ruth Brunner, ordförande  Christer Samuelsson                     
Barbro Carlsson, sekreterare 
Rolf Karlsson 
Hans Mathiasson 
Lena Mathiasson 
Tommy Nermar 
Bengt Olsson, v ordförande 
Bitte Wallenius, kassör 
                                                                      
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

§ 3 Genomgång och justering av protokoll 2022-03-07 

Föregående mötesprotokoll justerades och lades till handlingarna efter genomgång. 

➢ På förra mötet tog Tommy Nermar uppdraget att titta över ”Organisation och 

fördelning av arbetsuppgifter”. Efter genomgång undrade han vad skillnaden är 

mellan PR-gruppens och klubbmästarens arbetsuppgifter / ansvarsområden? Saknade 

även IT-utbildning eftersom det står att föreningen ska erbjuda det. Bengt Olsson 

informerade att Stig Åkesson 2020 tog initiativ till en utbildning som fick avbrytas  

p g a pandemin, men den kommer att återupptas. Bengt Olsson kontaktar Stig 

Åkesson och föreslår honom att kontakta vår ”Dator-Malte”, Bengt Fleron, som 

medhjälpare. 

 

§ 4 Val av justerare 

Bengt Olsson valdes att justera dagens protokoll. 

 

§ 5 Ordförande informerar 

➢ Ruth Brunner, Bitte Wallenius, Hem Mathiasson och Barbro Carlsson deltog i 
distriktsårsmötet i Malmö den 7/4. Mötet var välarrangerat och trevligt. 

➢ Temadagen i Kulturhuset den 5/4 var bra men endast ca 90 besökare kom.  
Konstaterades att temadagar måste marknadsföras mer brett och mycket tidigare i 
fortsättningen. 

➢ Föreningar som vill nominera personer till förbundsstyrelsen och som 
förbundsrevisorer ska senast den 15 augusti skicka in sina förslag/nomineringar till 
distriktet. Även nuvarande ledamot i styrelsen måste nomineras vid omval. 
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§ 6 Fastställande av datum för välkomstmöte nya medlemmar (inkl  
  medlemmar fr Tyringe) 

➢ Välkomstträff för nya medlemmar kommer att genomföras den 28/9 kl 18.00 på 
Senioren. Inbjudna är nya medlemmar fr o m 2020 samt medlemmar som gått över 
från Tyringe till SPF Senioren 159.  

➢ Funktionärsmötet kommer vi eventuellt att ha på Bönan & Bäret i stället för på 
Senioren. Bengt frågar Mats Larsson om vi kan komma den 12 eller 13 oktober. 
 

§ 7      Rapport från Samorganisationens ombudsmöte 2022-04-22 (Bengt O) 

➢ Biståndshandläggare Sara Bjelk redogjorde på mötet för regelverket som 

handläggarna har att följa vid utskrivning av patienter från sjukhuset. 

➢ Samorganisationen kommer att bjuda in fler föreningar till sina möten i  

 fortsättningen.  

➢ Stig Åkesson återupptar IT-utbildningen. I sammanhanget föreslås att vi tar en dialog 
med Sparbanken Göinge för att få ta del av deras utbildningar för seniorer i olika, 
basala IT-frågor. 

➢ Samorganisationen kommer fortsatt att driva ärendet i kommunen avseende  
Seniorkortet att gälla i hela Skåne, vilket skulle innebära frikort för alla 70+ att åka 
gratis med Skånetrafiken. 
 

§ 8      Styrelseledamöternas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 
➢ PR gruppen - Ruth Brunner deltog den 25/4 i PR-Gruppens möte och följande 

överenskommelse gjordes beträffande ansvar och befogenheter.  

När det gäller ramar för vad en underhållare / föreläsare får kosta, anser 
styrelsen att det är PR-gruppens omdöme som ska gälla. I tveksamma fall bör 
avstämning ske med styrelsen. 
PR-gruppen tar ett utökat ansvar för onsdagsträffarna, som i förekommande 
fall inleds av ordförande, som hälsar välkommen och lämnar allmän 
information etc. Därefter tar någon ur PR-gruppen över, presenterar dagens 
program och hälsar underhållare / föreläsare välkommen. PR-gruppen 
avtackar den som framträder och överlämnar ev blommor. I samband med 
avtackningen är det lämpligt att presentera och ”marknadsföra” påföljande 
onsdagsträff.  
PR-gruppen tar i god tid, kontakt med Lisen Ekdahl för beställning av 
uppskattat antal fika samt ser till att det finns tackblommor till den / dem som 
framträder.  
Kaffekokning och framdukning sköts, som tidigare, av därtill utsedda 
arbetsgrupper och faller utanför PR-gruppens ansvarsområde. 
Beslöts att PR-gruppens medlemmar har gratis inträde i samband med 
onsdagsträffarna och det noterades att det önskvärt att man visar att man är 
”funktionär” genom att bära namnbricka och minglar med gästerna.  
 
Konstaterades i sammanhanget att arbete som utförs i de olika grupperna är 
ideellt arbete, men när det gäller entré i samband med en aktivitet så är 
gruppmedlemmarna berättigade till gratis inträde. 
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➢ Friskvårdsgruppen – Barbro Carlsson / Folkhälsovecka 16-19 maj med nya och 

gamla aktiviteter. 

➢ Medlemsvården - Barbro Carlsson / Bussutflykt till Svaneholms Slott den 1 juni 

för 85+ har skickats ut. 

➢ Bogruppen - Rolf Carlsson / Bogruppen var positiv till Temadagen, uppföljning 

kommer att ske.  

Case i Lund startar ett nytt forskningsområde ”Bostadsägande bland äldre – Hur 

uppmuntrar eller hämmar hälsa och ekonomiska aspekter flyttbenägenhet”, Tore 

Kvist följer projektet. 

      En Strukturplan för Hässleholm Centrum Väst har presenterats. Tore Kvist och  

      Sven-Erik Johansson utarbetar ett yttrande för Bogruppen. Centern har bjudit in Tore 

      Kvist att medverka vid ett Seniorcafé den 24 maj. 

➢ Kören – Anita Berg / Körledaren Joakim Nilsson är mycket positiv. Kören kommer 

att byta övningsdag till onsdag efter sommaren. Kören ska sjunga i Joakims kyrka i 

Norra Strö den 31 juli. 

➢ Klubbmästare – Anita Berg / kommer att ha en träff med värdarna den 30 

augusti. 

➢ Lotterigruppen – Hem Mathiasson / Lotteriet fungerar mycket bra. Hem kommer 

att be tjejerna att ha vinster på lager för att, vid behov, kunna sälja fler lotter än 

beräknat vid onsdagsträffarna. 

➢ Samorganisationen – Bengt Olsson / Inget att rapportera eftersom mötet är 

framflyttat.  

 

§ 9       Inkomna svar på enkät 

Endast ett fyrtiotal svar har inkommit. Ruth och Barbro sammanställer till nästa möte. 

 

§ 10     Efter aktionen på Torget den 30 april 

Vårt deltagande på vårmarknaden den 30 april gav inte mycket. Inte så mycket folk och 

mindre aktiviteter än det brukar vara. Nästa gång kommer vi att mingla på torget och 

informera. För att synas bättre borde vi ha profilkläder, Barbro Carlsson kollar vad som finns. 

 

§ 11     May Öbergs ”sjupunktsprogram” 

Kommittédirektiv från regeringen fr 2020 om ny äldreomsorgslag kommer att redovisas 30 

juni. Bitte Wallenius tittar igenom och gör en kort sammanfattning till styrelsen samt tittar 

igenom ”sjupunktsprogrammet” och tar ut ett par viktiga punkter som vi presenterar för 

kommunen för inledande presentation och diskussion med t ex omsorgschefen samt Karin 

Axelsson. 

Begreppet äldreomsorg behöver definieras och ges ett tydligare uppdrag och innehåll. 

§ 12 Ekonomi 

Kassör Bitte Wallenius redogjorde i korthet för den preliminära resultatrapporten. Styrelsen 

konstaterade att föreningen har god och stabil ekonomi.  

Konstaterades att det finns ekonomiskt utrymme för inköp av profilkläder till styrelsens 

”marknadsföring” av föreningen i olika sammanhang. I sammanhanget meddelade Tommy 

Nermar att Handelsbanken är positiv till att sponsra vår förening. Beslutades att Tommy 

Nermar kontaktar SHB för att stämma av vad banken önskar att ev sponsringsmedel ska 

användas till. Ärendet återupptas på nästa styrelsesammanträde.  
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§ 13 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 14 Nästa styrelsemöte 

Måndag 2022-06-13 kl 09.00 på Senioren. 

 

§ 15    Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.  

                      

 

Vid protokollet Justerat  Justerat 

 

 

Barbro Carlsson Bengt Olsson Ruth Brunner 
Sekreterare v Ordförande Ordförande   


